

Ref : ADM/LMN/2023/14 : المرجع
Date: 02/03/2023 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Abu Dhabi Marine Sports Club
Area – Abu Dhabi Corniche

الموقع : منطقة نادي أبوظبي للرياضات البحرية -
كورنيش أبوظبي

Subject : UAE Wake Board & Wake
Surf Championship

الموضوع : بطولة الإمارات للتزلج على الماء

Please note that Abu Dhabi Marine Sports Club will be organizing the activities of the UAE Wake Board & Wake Surf Championship round (1) on Saturday and Sunday 4th and 5th March 2023, from 8:00 am to 6:00 pm in the vicinity of Abu Dhabi International Marine Sports Club Corniche, as per attached location map and Race Schedule.

يرجى العلم بأن نادي أبوظبي للرياضات البحرية ينظم فعاليات بطولة الإمارات للتزلج على الماء - الجولة (1) وذلك يومي السبت والأحد الموافق 4 و5 مارس 2023، من الساعة 8:00 صباحًا حتى 6:00 مساءً بالقرب من كورنيش نادي أبوظبي الدولي للرياضات البحرية، وفقًا لخريطة الموقع والجدول الزمني المرفق.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra cautions and stay clear from the dredging and marine works area and take all the necessary precautions.

على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين توخي الحيط والحذر والبقاء بعيدًا عن منطقة التجريف والأعمال البحرية واتخاذ جميع الاحتياطات اللازمة.

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime